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REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA BAŠKA VODA 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Baška Voda, 01. rujna 2022. 

 

 

 

ZAPISNIK 

(o sjednici se vodi tonski zapis) 
 

 

Sa šeste sjednice Općinskog vijeća Baška Voda, održane dana 01. rujna 2022. u prostorijama 

Omladinskog doma Baška Voda, s početkom u 10,00 sati. 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

 

Ante Lončar 

Frano Divić 

Vicenco Cvitanović 

Lovre Topić 

Ivan Granić 

Nikša Staničić 

Dražen Radojković 

Matejas Jozipović 

Josip Topalović 

Ljubo Topić 

Rajko Jurišić (došao u 10:15h) 

Ines Buljubašić  

 

 

ODSUTNI VIJEĆNICI: 

Dragan Svalina 

 

OSTALI NAZOČNI: 

 

- Josko Roščić, načelnik Općine Baška Voda 

- Tea Buljan, po ovlaštenju pročelnica Upravnog odjela za gospodarenje prostorom i 

komunalno-prometne poslove 

- Nediljko Marušić, pročelnik Upravnog odjela za proračun i financije 

- Marino Babić, upravitelj Vlastitog pogona 
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Presjednik općinskog vijeća Ante Lončar pozdravio je prisutne na sjednici, utvrdio postojanje 

kvoruma, te predložio sljedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice Općinskog vijeća 

2. Izvješće općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine sa prijedlogom 

Zaključka o usvajanju Izvješća 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Baška Voda 

4. Prijedlog Odluke o izmjeni I dopuni Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 

5. Prijedlog Cjenika ribarnice u Baškoj Vodi 

6. Prijedlog Odluke o izmjeni I dopuni Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim 

dobrom u općoj uporabi u vlasništvu Općine Baška Voda 

7. Prijedlog Zaključka o usvajanju Godišnjeg financijskog izvješća Gradina-Baška Voda d.o.o. 

za 2021. godinu 

8. Prijedlog Zaključka o usvajanju Godišnjeg financijskog izvješća Turističko-športska luka 

d.o.o. Baška Voda za 2021. godinu 

9. Prijedlog Odluke o povećanju temeljnog kapitala GRADINA-BAŠKA VODA društva s 

ograničenom odgovornošću u 100% vlasništvu Općine Baška Voda 

10.  Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Općine Baška 

Voda 

 

 

U ime kluba Vijećnika Nezavisne liste mladih, vijećnik Jozipović je predložio nadopunu 

dnevnog reda sa sljedećim točkama: 

 
1. Izvješće NK Urania 

2. Izvješće STK URANIA 

3. Izvješće Boćarskog kluba BISTON 

4. Izvješća ostalih udruga  

 

Dnevni red predložen od strane vijećnika Jozipovića u ime Kluba Nezavisne liste mladih nije 

prihvaćen većinom glasova PROTIV ''7'' /ZA ''4'' Jozipović, Topalović, Topić, Buljubašić/. 

 

Dnevni red predložen od strane predsjednika Općinskog vijeća usvojen je većinom 

glasova ZA ''7'' /PROTIV ''4'' Jozipović, Topalović, Topić, Buljubašić/ . 

 

AKTUALNI SAT 

 

Vijećnik Jozipović postavlja pitanje predsjedniku Vijeća zbog čega nije vijećnicima i 

građanima općine Baška Voda poslao financijsko izvješće udruge čiji je predsjednik, kao i 

ovome tijelu na usvajanje, jer imaju naznake da se igrači plaćaju na crno te postavlja i pitanje 

koliko su uprihodovali ovo ljeto na pet ribarskih večeri i za 01. maj kada je ta udruga pekla 

janje. 

Predsjednik Vijeća kaže da se na aktualnom satu pitanja postavljaju načelniku i 

pročelnicima. 

Vijećnik Jozipović traži povredu poslovnika, te da mu se pokaže gdje piše da se pitanja 

postavljaju samo načelniku i pročelnicima. 

Određuje se stanka od 5 minuta zbog sastajanja Odbora za Statut i Poslovnik. 

Vijećnik Jozipović je preformulirao pitanje te ga postavlja općinskom načelniku, a glasi zašto 

nije na dnevni red stavljeno financijsko izvješće NK Urania da se vidi poslovanje u 2021. 
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godini, iako se po zakonu to moralo, te da li to nije učinjeno zbog ogromnog kriminala koji se 

tamo dešava, a gdje se neće vidjeti prihodi od ribarskih večeri i kako komentira navode da se 

svake ribarske večeri donese predsjedniku Uranie, koji je ujedno i predsjednik Vijeća 

20.000,00 kuna u kešu i u kuverti se to isplati. 

Općinski načelnik kaže kako je Općinsko vijeće odbilo prijedlog za nadopunom dnevnog 

reda te da ne želi o tome raspravljati. Sredstva koja općina daje klubu se uredno i 

transparentno troše.  

Vijećnik Jozipović kaže da nije zadovoljan odgovorom te moli napismeno. Također 

napominje kako u zadnje četiri sjednice vijeća nije dobio nijedan pisani odgovor. Postavlja 

drugo pitanje koje glasi što misle, kolege vijećnici, o tome da 11 dana nije bilo vode u Bastu, 

zbog konstantnog pucanja cijevi.  

Općinski načelnik odgovara kako Bast ima vodu sa dva izvora sa regionalnog vodovoda, da 

je ova godina bila sušna, a u Bastu je nažalost previše bazena te da o tome vodi brigu 

vodovod. Vijećnik Jozipović kaže da nije zadovoljan odgovorom te moli napismeno. 

Vijećnik Jozipović u ime Kluba NLM postavlja pitanje načelniku kako komentira i tretira 

činjenicu da njegovi bližnji, familijarno, nisu zadovoljni sa dodijeljenim koncesijama, jer se 

službenicima i namještenicima općine fizički prijeti i ulazi u kuće.  

Općinski načelnik odgovara da neće komentirati. Vijećnik Jozipović kaže da nije 

zadovoljan odgovorom. 

Vijećnik Topalović postavlja pitanje da li je zabranjeno snimati sjednice, zašto se ne smiju 

snimati sjednice iako su one javne i zašto se ne pridržavaju zakona oko pomorskog dobra, 

zašto svakodnevno rade nerede na plaži, zašto se ne sankcioniraju određeni iznajmljivači koji 

se ne pridržavaju zakona. 

Općinski načelnik po pitanju snimanja odgovara da oni rade onako kako im odgovara, da se 

prikazuju samo određeni dijelovi snimki, a ne ono što se konkretno kaže na vijeću. Po pitanju 

plaže odgovara da su se desila dva incidenta ovo ljeto na prostoru općine, s obzirom na 

gotovo milijun noćenja, a gdje su komunalni redari i policija postupili.  

Vijećnik Topalović kaže kako ne može vjerovati da isti vrtić u koji je on išao prije 32 godine, 

sa nekim malim kozmetičkim bojanjima, te postavlja pitanje da li imaju rješenje odnosno 

ideju kada će se realizirati novi vrtić. 

Općinski načelnik odgovara da su i ideja i rješenje više puta prezentirani, te da je ove godine 

napravljeno novo odjeljenje vrtića čime će se povećati broj upisane djece, a sutra ili u 

ponedjeljak treba nova oprema doći. 

Vijećnik Jurišić postavlja pitanje vezano uz strategiju razvoja Općine Baška Voda od 2016-

2020, a prolongirala se do 2022.godine.  

Općinski načelnik odgovara da se strategija razvoja općine provodi kroz financijski plan 

općine te kroz proračun. Covid je bio dvije godine, koji nije samo unazadio općinu već i cijelu 

Republiku Hrvatsku.  

Vijećnik Jozipović se poziva na povredu poslovnika jer u aktualnom satu nema rasprave. 

 

Ad. 1. 

Predsjednik vijeća otvorio je prvu točku dnevnog reda Usvajanje zapisnika sa 5. sjednice 

Općinskog vijeća.  

Vijećnik Jozipović daje primjedbu te kaže da u zapisniku uvijek osvane nešto čega nije ni 

bilo, te moli da se na stranici broj 2 unese detalj koji fali, a to je da se on pozvao na dopis 

ministarstva u kojemu se prijedlozi dnevnog reda manjine moraju unijeti. 

Većinom glasova ZA ''7'' / ''4'' PROTIV Jozipović, Topalović, Topić, Buljubašić / ''1'' 

SUZDRŽAN Jurišić/ , usvojen je zapisnik sa 5. sjednice Općinskog vijeća. 
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Ad. 2. 

Predsjednik vijeća otvorio je drugu točku dnevnog reda Izvješće općinskog načelnika za 

razdoblje siječanj-lipanj 2022. godine sa prijedlogom Zaključka o usvajanju Izvješća. 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. U raspravi su sudjelovali 

vijećnik Jozipović, predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik (Cvitanović) i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesen je 

Zaključak o usvajanju Izvješća općinskog načelnika za razdoblje siječanj-lipanj 2022. 

godine 

 

 

Ad. 3. 

Predsjednik vijeća otvorio je treću točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni 

Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog 

načelnika pristupljeno je raspravi. U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, vijećnik 

Topalović, vijećnik Lončar, vijećnik Jurišić, vijećnik Topić, pročelnica Buljan i općinski 

načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o izradi Prostornog plana uređenja Baška Voda 

 

 

 

Ad. 4. 

Predsjednik vijeća otvorio je četvrtu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni I dopuni 

Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika 

pristupljeno je raspravi. U raspravi su sudjelovali Marino Babić, vijećnik Jozipović, vijećnik 

Divić, vijećnik Jurišić, vijećnik Topić i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''8'' /PROTIV ''4'' Jozipović, Topalović, Topić, Buljubašić/ donesena je 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji i načinu naplate parkiranja 

 

 

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvorio je petu točku dnevnog reda Prijedlog Cjenika ribarnice u Baškoj 
Vodi. 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. Klub vijećnika NLM 

predlaže da se u cjenik ubaci članak prema kojemu će prilikom odabira i dodjele imati 

prednost firme i obrti s prostora općine Baška Voda. U raspravi su sudjelovali vijećnik 

Jozipović, vijećnik Jurišić i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesen je 

Cjenik ribarnice u Baškoj Vodi 
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Ad. 6. 

Predsjednik vijeća otvorio je šestu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izmjeni I dopuni 

Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi u vlasništvu 

Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. 

Vijećnik Jozipović traži da se ova odluka digne sa dnevnog reda. Navodi da ova odluka nije 

dobro napisana ni pripremljena. U raspravi su sudjelovali vijećnik Topić, vijećnik Jurišić, 

vijećnik Jozipović, vijećnik Topalović i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim 

dobrom u općoj uporabi u vlasništvu Općine Baška Voda 
 

 

Ad. 7. 

Predsjednik vijeća otvorio je sedmu točku dnevnog reda Prijedlog Zaključka o usvajanju 

Godišnjeg financijskog izvješća Gradina-Baška Voda d.o.o. za 2021. godinu. Nakon uvodnih riječi 

općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. Vijećnik Jozipović traži da se ova točka digne sa 

dnevnog reda, ni ti se o njoj može raspravljati jer na sjednici nije prisutan direktor poduzeća i 

predsjednik nadzornog odbora kojima bi postavio pitanje. U raspravi su sudjelovali vijećnik 

Jozipović, vijećnik Topić, vijećnik Topalović, vijećnik Jurišić i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesen je 

Zaključak o usvajanju Godišnjeg financijskog izvješća Gradina-Baška Voda d.o.o. za 

2021. godinu 
 

 

Ad. 8. 

Predsjednik vijeća otvorio je osmu točku dnevnog reda Prijedlog Zaključka o usvajanju 

Godišnjeg financijskog izvješća Turističko-športska luka d.o.o. Baška Voda za 2021. godinu. 

Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je raspravi. Vijećnik Jozipović 

naglašava kako opet nema predstavnika poduzeća ni predsjednika nadzornog odbora kome će 

postavljati pitanja. U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, vijećnik Topić, vijećnik 

Jurišić i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesen je 

Zaključak o usvajanju Godišnjeg financijskog izvješća Turističko-športska luka d.o.o. 

Baška Voda za 2021. godinu 

 

Ad. 9. 

Predsjednik vijeća otvorio je devetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o povećanju 

temeljnog kapitala GRADINA-BAŠKA VODA društva s ograničenom odgovornošću u 100% 

vlasništvu Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog načelnika pristupljeno je 

raspravi. U raspravi su sudjelovali vijećnik Jozipović, vijećnik Topić, vijećnik Jurišić, 

vijećnik Staničić i općinski načelnik. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o povećanju temeljnog kapitala GRADINA-BAŠKA VODA društva s 

ograničenom odgovornošću u 100% vlasništvu Općine Baška Voda 
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Ad. 10. 

Predsjednik vijeća otvorio je desetu točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o koeficijentima za 

obračun plaće službenika i namještenika Općine Baška Voda. Nakon uvodnih riječi općinskog 

načelnika pristupljeno je raspravi. 

Većinom glasova ZA ''7'' /PROTIV ''5'' Jozipović, Topalović, Topić, Jurišić, Buljubašić/ 

donesena je 

Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Općine Baška 

Voda 

 

 

Sjednica je završena u 12:36 sati. 

 

Sastavni dio zapisnika je tonski snimak – CD. 

 

 

Zapisnik sastavio 

Marino Babić 

 

Predsjednik Općinskog vijeća 

Ante Lončar 


